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 Referat bestyrelsesmøde 7/3-2021 via Teams (Pga. Corona situationen) 

 

• Gennemgang af materiale til Generalforsamling mm. 

• Gennemgang af budget 2022 til Generalforsamling 

• Orientering om ansøgning om tilladelse til Karper + muslinger 

• Utilfredshed med reparation af veje, leverandør kontaktes for udbedring 

• Gammel udstykningssag skulle nu være afsluttet 

• Mangel på etablering af vej ved nye huse Nordsiden drøftet. Appel til Bygherre bliver sendt. 

• Bjørneklo problematikken taget op igen. Gartner bedes sprøjte. 

• Stadig problemer med dræn enkelte steder. Vi er på sagen 

• Nyt Foreningsmodul næsten klar med stamdata. 

• Orientering omkring legepladssag, herunder modtaget materiale fra ejer og bruger af 

pladsen gennemgået og drøftet. 

• Nyt gadespejl skal bestilles, gl. virker ikke mere. 

• Kontingentopkrævning 2021 + slåning grunde 2020 er udsendt via post. 

 

 


